ARTICLE 18 AMENDMENTS

The provisions of this Agreement may be amended by mutual agreement of the Member States in writing.

ARTICLE 19 ENTRY INTO FORCE

- 1. This Agreement shall enter into force upon the deposit of the instruments of ratification, approval or acceptance by the Member States with the Secretary-General of ASEAN.
- 2. The Secretary-General of ASEAN shall promptly notify the Member States of the deposit referred to in paragraph 1.
- 3. This Agreement shall be deposited with the Secretary-General of ASEAN, who shall promptly furnish a certified copy thereof to each Member State.

IN WITNESS WHEREOF, the undersigned, being duly authorised thereto by their respective Governments, have signed this Agreement.

DONE at , this day of in the Year , in a single original copy in the English language.

For Brunei Darussalam:

.....

第十八条 修正

案

本协定条款可经成员国书面相互协议予以修正。

第十九条 生效

- 1. 本协定应在成员国向东盟秘书长交存批准、核准或接受书后生效。
- 2. 东盟秘书长应立即将第1款所述交存情况通知各成员国。
- 3. 本协定应交存东盟秘书长,秘书长应立即向各成员国提供一份经核证的副本。

兹证明, 签署人经各自政府正式授权, 签署本协议。

签订于 , 本协议于 年 , 以英文单一正本形式

对于文莱达鲁萨兰国: